

Organised by: IMPLEMENTATION

Powered by: Ø ZDHC

East Asia Region

ZDHC Solutions Conference 2022

ZDHC解決方案大會 2022

12-16 December 2022 2022年12月12-16日

Invitation 邀請函

(Gold):

TESTEX®

HOHENSTEIN ●

Supporter(Silver):

CLEANCHAIN▲
AN ADEC INNOVATION


TÜV Rheinland

SGS

Supporter(Bronze):

IMPAQ 英航

One Goal, One Family | 同一個目標，同一個集體

IMPLEMENTATION

ZDHC Solutions Conference 2022 will be held on Dec.12-16, 2022! The conference will include one day main conference and side meetings for 4 days.

Conference on 12 December 2022

In December, we will host our annual ZDHC Solutions Conference 2022. We will share Roadmap Programme updates, implementation status, the future trends and strategy relating to it. This conference will be held virtually on the ZDHC Virtual Environment.

include:

- ZDHC Achievements of 2022 and what's new in 2023
- Changes in the ZDHC MRSL and ZDHC Wastewater guidelines
- Roadmap to Zero Programme implementation retrospective and prospective
- How ZDHC platforms support the chemical management implementation
- Brands/Suppliers/Formulators journey with ZDHC
- A phase out—from pilot to scale up
- Accelerating ZDHC Implementation in footwear & Leather industry

Meetings on 13-16 December 2022

On December 13-16, we will hold ZDHC Solutions Roadshow 2023 kick off meetings(side meetings) with our partners:

- ZDHC Accepted MRSL Conformance Indicators
- ZDHC Approved InCheck Solution Providers
- ZDHC Accepted Laboratories for ZDHC Wastewater Guidelines
- ZDHC Approved Training Providers
- Chemical Industry and PU Industry Specific

Meetings can be either in-person or virtual. Please find the details on page 6-7.

Warmly welcome you to ZDHC Solutions Conference 2022 main conference and ZDHC Solutions Roadshow 2023 kicking off meetings!

ZDHC解決方案大會2022將於2022年12月12日至16日舉行! 大會包括1天的主會和4天的邊會。

主會@2022年12月12日

12月12日，我們將舉辦年度ZDHC解決方案大會2022。我們將分享零排放路線圖計畫的執行情況，未來趨勢和戰略。今年主會將在ZDHC線上平臺舉行。

主題包括：

- ZDHC 2022年的成就和2023年的計畫
- ZDHC MRSL和ZDHC廢水指南的更新
- 零排放路線圖計畫的執行回顧與展望
- ZDHC平臺支援化學品管理的實施
- 品牌/供應商/化學品商的ZDHC歷程
- DMFa替代：從試點到全面推進
- 加速ZDHC在鞋類和皮革行業的實施

邊會@2022年12月13日至16日

12月13日至16日，我們將和合作夥伴舉辦ZDHC解決方案巡迴研討會2023的啟動會，拉開ZDHC解決方案巡迴研討會2023的大幕，合作夥伴包括：

- ZDHC認可的MRSL符合性評估機構
- ZDHC認可的InCheck服務提供者
- ZDHC認可的廢水測試實驗室
- ZDHC認可的培訓機構
- 化學品行業和合成革行業專場

邊會有線上線下多種模式，詳細情況見第6-7頁。

歡迎參加ZDHC解決方案大會2022主會和ZDHC解決方案巡迴研討會2023啟動會!

12
DEC.
2022

期：
December 2022
12月12日

地址：
Virtual Environment
線上平臺
events.roadmaptozero.com/

Representatives 參會代表：
Brands and Retailers
品牌商和零售商
Suppliers 供應商 (Textile/leather/
etc. 紡織/皮革/合成革等)
Formulators (Chemical
Manufacturers)
藥劑商 (化學品公司)
Apparel/Footwear manufacturers
成衣廠 (服裝, 鞋等)
Trading Companies 貿易商
Service Providers
服務提供者
Others 其他

China Standard Time
中原標準時間

MORNING (Draft Agenda)

上午 (日程草稿)

08:30	Log In live session via ZDHC Virtual Environment 通過ZDHC線上平臺進入線上環節
09:00 - 12:00 CST*	Welcome Address and Purpose of the Day 歡迎及開場
	Building Programme Excellence 創建卓越計畫: ZDHC achievements of 2022 and what's new in 2023 ZDHC2022年的成就和2023年的計畫
	Understand the changes in the ZDHC MRSL and ZDHC Wastewater guidelines and implementation retrospective and prospective Scene 1: ZDHC MRSL update & implementation retrospective and prospective Scene 2: ZDHC Wastewater update & implementation retrospective and prospective 瞭解ZDHC MRSL和ZDHC廢水指南的更新和執行回顧與展望
	第I場: ZDHC MRSL更新 & 執行回顧與展望 第II場: ZDHC廢水指南更新 & 執行回顧與展望
	Tea Break 茶歇
	ZDHC platforms to support the chemical management implementation Scene 1: ZDHC Gateway - 2022 & 2023 Scene 2: Supplier Platform/Supplier to Zero - 2022 & 2023 ZDHC平臺支援化學品管理的實施 第I場: ZDHC閘道-2022和2023 第II場: 供應商平臺/工廠零排放-2022和2023

IMPLEMENTATION

期:
ember 2022
12月12日

地址:
Virtual Environment
線上平臺
events.roadmaptozero.com/

Language: Chinese and English
中英文
Simultaneous interpretation 同聲傳譯

Entrance fee: Free of charge
免費

China Standard Time
中原標準時間

AFTERNOON (Draft Agenda)

下午 (日程草稿)

14:00 - 17:10 CST*	Brands' journey with ZDHC 品牌商ZDHC歷程 Sharing of experiences from ZDHC Signatory Brands/Friends of ZDHC of their ZDHC strategy & ZDHC implementation ZDHC締約品牌/ZDHC之友的ZDHC戰略與ZDHC執行經驗分享
	Suppliers' journey with ZDHC 供應商ZDHC歷程 Sharing of experiences from Suppliers of their ZDHC implementation 供應商的ZDHC執行經驗分享
	Formulators' journey with ZDHC 製劑商ZDHC歷程 Sharing of experiences from Formulators of their ZDHC implementation 製劑商的ZDHC執行經驗分享
	Tea Break茶歇
	Innovation創新 DMFa phase out—from pilot to scale up DMFa替代：從試點到全面推進
	Accelerating ZDHC Implementation in footwear & Leather industry 加速ZDHC在鞋類和皮革行業的執行 Panel discussion on sharing of experiences from footwear and leather value chain 小組討論：鞋類和皮革價值鏈的經驗分享
	Final Remarks and Close 總結及結語
17:10	End of the day 當天結束

ZDHC Solutions Conference 2022 Main Conference Details 主會細節 IMPLEMENTATION

How to Register?

Registration: ZDHC Event Tool (<https://events.roadmaptozero.com/>)

Log in to ZDHC Event Tool, find the conference picture, click "More Information and Booking"
Below the picture, enter the conference page and click "Book Event" on the right side, click
"continue to payment" in the lower right corner and then click "Confirm Booking" to register
successfully. After your booking is completed, you can always find the booking information under
My Account → My Bookings.

If you have ZDHC Event Tool or ZDHC Academy Account, you can log in the tool and register
directly. In case you forgot your password, reset it [here](#).

If you don't have above mentioned account, you need to create one [here](#). (ZDHC Event Tool
account isn't connected to your ZDHC Gateway Account.)

Click [here](#) for more information on how to create a new account and book events.

Please complete the registration before 2 December 2022.

如何報名?

報名: ZDHC線上平臺 (<https://events.roadmaptozero.com/>)

登錄ZDHC線上平臺, 找到大會對應圖片, 點擊圖片下方藍色字體“更多資訊和預定”, 進入
會議頁面後點擊右側“預定會議”進入下一頁面, 點擊右下角“繼續付款”進入下一頁面, 點擊
“確認預定”報名成功。報名成功後, 你可以在右上角“我的帳戶”-我的預定中找到已報名成功的
的會議。

- 如果您有ZDHC線上平臺帳號或ZDHC學院帳號, 可以直接登錄報名該會議; 如果有帳號
忘記密碼, 點擊[這裡](#)重新設置密碼;
- 如果您沒有以上帳號, 請點擊[這裡](#)創建一個帳號再報名; (該帳號不是ZDHC閘道帳號)
- 參考文件: 帳戶註冊和預定會議指南--點擊[這裡](#) (文字版) 和點擊[這裡](#) (視頻版)
- 請2022年12月2日前完成報名

Conference Information

2 December 2022

ZDHC Virtual Environment

Language: Chinese and English (simultaneous
interpretation)

Registration fee: Free of Charge

息

2022年12月12日

ZDHC線上平臺

中文和英文 (同聲傳譯)

免費

<https://events.roadmaptozero.com/>

Attendees Information Package

More ZDHC Solutions Conference 2022
details including speakers' information,
how to join the conference, etc., please
refer to Attendees Information Package
which will be sent out to all registered
attendees around 6 December 2022.

參會者指南

ZDHC解決方案大會2022更多細節如演講
嘉賓, 如何參會等等資訊, 請參考《參
會者指南》。《參會者指南》將於2022
年12月6日左右發給所有已報名的參會者。

Sponsorship

Sponsorship for the ZDHC Solutions
Conference 2022 gives the opportunity for
your company to position yourself as a
leader and gain exclusive marketing
opportunities. Contact Lydia Lin
(l.lin@zdhc.org) for more information.

贊助

贊助ZDHC解決方案大會2022, 將讓您公
司有機會成為領導者並獲得難得的行銷
機會。更多資訊請與Lydia Lin
(l.lin@zdhc.org)聯繫。

Support

Please do not hesitate to contact
you encounter any problems during
registration and participation pro
Shinne Li
s.li@implementation-hub.org
meetings@zdhc.org

支持

報名和參會過程中遇到任何問題
及時聯繫我們。
Shinne Li
s.li@implementation-hub.org
meetings@zdhc.org

ZDHC Solutions Roadshow 2023 ZDHC解決方案巡迴研討會2023

Since 2011, ZDHC has developed a set of guidelines and platforms for chemical management in the textile, apparel and footwear industry, providing solutions to improve chemical management and eliminate the hazardous chemicals. To implement them, it is important for all parties in the supply chain to strengthen understanding and have close collaboration. To support the supply chain to further implement the Roadmap to Zero (RtZ) Programme and get simple, efficient and one-stop necessary information and solutions, we will hold ZDHC Solution Roadshow in 2023.

自2011年以來，ZDHC為紡織服裝和鞋類行業的化學品管理提供了一套行之有效的指南和工具，為提升行業的化學品管理和消除有毒有害化學物質的使用提供了解決方案。在此過程中，供應鏈各方瞭解、緊密合作尤為重要。為支持供應鏈對零排放路線圖計畫的深度執行，簡單、高效、一站式地獲取必要資訊和解決方案，我們將於2023年舉辦巡迴研討會。

Seminars with ZDHC approved service providers 與ZDHC認可的服務提供者聯合開展研討會

ZDHC approved service providers include ZDHC accepted MRSL Conformance Indicators, ZDHC approved InCheck service providers, ZDHC Accepted Laboratories for ZDHC Wastewater Guidelines and ZDHC Approved Training Providers. They provide support on input management, process management and output management during RtZ Implementation. In 2023, we will support service providers in East Asia to conduct many online and offline workshops in different languages, and fully support supply chains to implement the RtZ Programme.

ZDHC認可的服務提供者包括ZDHC認可的MRSL符合性評估機構，ZDHC認可的InCheck服務提供者，ZDHC認可的廢水測試實驗室以及ZDHC認可的培訓機構，在零排放路線圖執行的過程中，他們為輸入端管理，過程管理和輸出端管理保駕護航，2023年，我們將支援東亞區的服務提供商開展若干場線上線下不同語言的研討會，全方位支持供應鏈執行零排放路線圖計畫。

Innovation: DMFa Phase Out Innovation創新: DMFa替代

With more than 5 years of efforts, the DMFa Phase Out Project will move from pilot to scale up. The year 2023 will be a more breakthrough year for water-based and solvent-free PU. We will work with the world's leading water-based and solvent-free chemical manufacturers, PU manufacturers and ZDHC brands to interact and explore a comprehensive DMFa Phase Out Journey.

5年多的努力，DMFa替代專案從試點走向了全面推進。2023年，將是水性和無溶劑合成革更具突破的一年，我們將聯合全球領先的水性和無溶劑化學品生產商，合成革生產商與ZDHC品牌互動，探索DMFa的全面替代。

Engagement with Chemical industry 與化學品行業的深度溝通與合作

The input chemical management is the first and most important step in RtZ Programme Implementation. The world's major chemical manufacturers have joined ZDHC's textile and footwear safety chemical database ZDHC Gateway, which makes the information transparent and enables the supply chain to reach a more simple, efficient and convenient procurement and management of safety chemicals. Beyond that, how to support customers to create more accurate CIL, How to support customers to substitute chemicals are not MRSL conformant and how to support customers purchase more safer chemicals. We will hold series of seminars to discuss these topics and support the facilities to move towards Zero Discharge of Hazardous Chemicals.

在整個零排放路線圖執行的過程中，輸入端化學品的管理是開端也是最重要的一環。全球主要的化學品生產商紛紛加入ZDHC創建的紡織鞋類安全化學品資料庫ZDHC閘道，讓資訊透明化，讓供應鏈實現了更簡單、高效、便捷的安全化學品採購和管理。除此之外，化學品行業如何支援游客戶創建更準確的化學品清單，如何說明客戶對不符合MRSL的化學品進行替代，如何支援客戶更安全的化學品採買，該系列網路研討會將專於這些問題，並支援工廠有害化學物質零排放的實現。

ZDHC Solutions Roadshow 2023 Kick Off Meetings

ZDHC 解決方案巡迴研討會2023啟動會

2022年12月13日-16日 | 13 to 16 December 2022

邊會
Side
Meetings

	Type 類型	Venue & Language 地址 & 語言	Solution Provider 解決方案提供商	Agenda 排程	Registration 報名
c. Morning 13日上午	Roadshow Kick Off Meeting I_ZDHC Accepted MRSL Conformance Indicators 啟動會 I_ZDHC認可的MRSL符合性評估機構	- In Person- Chinese 現場會議 (上海) _ 中文 - Virtual-Chinese & English 網路會議 _中文&英文	TESTEX 特思達	Click here to get 點擊 這裡 獲取	Click here to 點擊 這裡 報名
c. Afternoon 13日下午	Roadshow Kick Off Meeting II_ZDHC Accepted MRSL Conformance Indicators 啟動會 II_ZDHC認可的MRSL符合性評估機構	In Person_Chinese (Shanghai) 現場會議 (上海) _中文	HOHENSTEIN 海恩斯坦		
c. Whole Day 14日整天	Roadshow Kick Off Meeting III_PU Industry_DMFA phase out 啟動會 III_合成革行業_DMFA替代	- In Person_Chinese_by Invitation only 現場會議 (上海) _中文_限受邀對象 - Virtual_Chinese 網路會議_中文	PU Industry 合成革行業		
c. Morning 15日上午	Roadshow Kick Off Meeting IV_ZDHC Approved Training Providers 啟動會IV_ZDHC認可的培訓機構	Virtual_Chinese & English 網路會議_中文&英文	TUV Rheinland TUV萊茵		
c. Afternoon 15日下午	Roadshow Kick Off Meeting V_ZDHC Approved InCheck Solution Providers 啟動會V_ZDHC認可的InCheck服務提供者	Virtual_Chinese & English 網路會議_中文&英文	CLEANCHAIN An ADEC Innovation		
c. Morning 16日上午	Roadshow Kick Off Meeting VI_ZDHC Accepted Laboratories for ZDHC Wastewater Guidelines 啟動會VI_ZDHC認可的廢水測試實驗室	Virtual_Chinese & English 網路會議_中文&英文	SGS 通標		
c. Afternoon 16日下午	Roadshow Kick Off Meeting VII_Engagement with Chemical industry 啟動會VII_化學品行業	In Person (Shanghai)_ Chinese _by Invitation only 現場會議 (上海) _中文_限受邀對象	Chemical Industry 化學品行業		

Signatory Brands



Chemical Industry



Textile and Footwear Industry



Solution Provider



Associates

